

Editorial <i>F. Petermann</i>	105	Editorial <i>F. Petermann</i>
Effekte unterschiedlich intensiver Schulungsvarianten für erwachsene Asthmatiker in der stationären Rehabilitation <i>U. de Vries, S. Mühlig und F. Petermann</i>	106	Effectiveness of different variants of an education program for adult asthmatics in pneumological reha- bilitation <i>U. de Vries, S. Mühlig and F. Petermann</i>
Gesundheitsökonomische Evaluation von Schulungs- programmen für Patienten mit Asthma bronchiale in der stationären Rehabilitation <i>C. Krauth, C. Mellert, U. de Vries, S. Mühlig, F. Petermann und F.W. Schwartz</i>	117	Economic evaluation of education programmes for patients with bronchial asthma as part of a stationary rehabilitation programme <i>C. Krauth, C. Mellert, U. de Vries, S. Mühlig, F. Petermann and F.W. Schwartz</i>
Entwicklung und Erprobung eines Asthma-Wissenstests <i>U. de Vries, S. Mühlig und F. Petermann</i>	129	Development and validation of an asthma knowledge questionnaire <i>U. de Vries, S. Mühlig and F. Petermann</i>
Zufriedenheit mit Rehabilitationsmaßnahmen bei Mukoviszidose <i>T.G. Schmitz und L. Goldbeck</i>	137	Satisfaction with rehabilitation programmes in cystic fibrosis <i>T.G. Schmitz and L. Goldbeck</i>
Mitteilung	142	Information

03  
04

**Schriftleitung**

J. Lecheler, Berchtesgaden  
D. Berdel, Wesel  
J.-M. Engel, Bad Liebenwerda  
F. Petermann, Bremen  
W. Petro, Bad Reichenhall  
B. Regling, Bruckmühl  
E. Rumpf, Klagenfurt

